
  

 

  

Výbor partnerství 
15. 2. 2018 

korespondenční jednání 

 
Zápis z jednání (korespondenční) 
 
zúčastnili se:  Bízek, Jílek, Moravec, Plochý, Soulek, Šajtošová, Trhlík, Týzl 
nehlasovali:  Borůvková 
 
Ve čtvrtek dne 15. února 2018 zaslal v souladu se schváleným jednacím řádem manažer MAS členům 
Výboru partnerství podklady ke korespondenčnímu hlasování. 
 
 

Ad 1) Vyhlášení Výzvy MAS č. 2/PRV 

Znění připravované Výzvy MAS č.2/PRV bylo již diskutované na dvou předchozích jednáních VP  

20. listopadu 2017 a 1. února 2018 a Manažer MAS byl pověřen jeho projednáním se SZIF a zapraco-

váním připomínek. Dne 12. února 2018 byla ze strany CP SZIF Praha schválena preferenční kritéria 

nových Fichí č. 7 a 8 a MAS byla vyzvána k provedení drobné technické úpravy u jednoho společného 

kritéria pro Fiche č. 1, 2 a 3, která byla ze strany CP SZIF Praha schválena dne 14. února 2018. Díky 

tomu je již možné vyhlásit Výzvu MAS č. 2/PRV za předem odsouhlasených podmínek. Oproti předcho-

zímu návrhu došlo k posunu termínu vyhlášení na pondělí 19. února 2018 a uzávěrky na úterý  

20. března 2018, což je přesně min. 4 týdny. Současně je navrženo jednání Výboru partnerství na 

čtvrtek 12. dubna 2018, kde by došlo ke schválení vybraných projektů, které budou na RO SZIF v Čes-

kých Budějovicích zaregistrovány do pondělí 23. dubna 2018. Finální dokumentace Výzvy MAS č. 

2/PRV vč. schválených formulářů Fichí byla zaslána v příloze. Součástí podkladů byly i návrhy usne-

sení, které byl následně jednomyslně přijaty: 

U1: VP SCHVALUJE vyhlášení 2. Výzvy MAS v Programovém rámci PRV v předloženém znění. 
 
PRO: 8 - PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 – NEHLASOVAL: 1 

 
 
Ad 2) Přijetí úvěru od ČS a.s. 
 
Na základě usnesení z předchozího jednání byla oslovena ČS a.s. s žádostí o poskytnutí úvěru na 
předfinancování projektů „MAP ORP Stříbro“ a „Bezdružická lokálka – most mezi regiony“. Informaci o 
schválení úvěru a podmínkách poskytnutí jsme obdrželi dne 13. února 2018. V těchto dnech probíhá 
příprava smluvní dokumentaci, kterou bude možné podepsat v příštím týdnu. Čerpání bude probíhat na 
základě doložených skutečných výdajů. Současně dne 12. února 2018 byla ze strany MŠMT schválena 
etapová Zpráva o realizaci a Žádost o proplacení za projekt MAP, předložená 30. listopadu 2017, tj. 
v krátké době by mělo dojít k připsání prostředků na účet. 
 

U2: VP SCHVALUJE přijetí revolvingového úvěru na financování projektů „Místní akční plán 
rozvoje vzdělávání pro Stříbrsko a Konstantinolázeňsko“ a „Bezdružická lokálka - most mezi 
regiony“ ve výši 1 mil. Kč od České spořitelny a.s. s dobou čerpání do 31. 10. 2018 a splátkou 
do 10 dnů od obdržení dotace, nejdéle do 30. 6. 2019, úroková sazba 1M Pribor + 1,50 % p.a. 
(aktuálně celkem 2,33 % p.a.), závazková odměna 0,25 % p.a., bez dalších poplatků. Dále VP 
SCHVALUJE poskytnutí zajištění úvěru směnkou vystavenou MAS a zástavou účtu u České 
spořitelny a.s. a POVĚŘUJE ředitelku MAS Mgr. Editu Šajtošovou uzavřením příslušné úvěrové 
smlouvy s Českou spořitelnou a.s. 
 
PRO: 8 - PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 – NEHLASOVAL: 1 

 
  



  

 

  

Ad 3) Příprava Výzvy MAS č. 1/IROP 
 
Dle aktuální absorpční kapacity dosahují připravované projekty v aktivitách bezpečnost dopravy (chod-
níky) a cyklodoprava celkem cca 12 mil. Kč (7 projektů). Na VP ve Stříbře jsme navrhli alokaci na tyto 
aktivity celkem 8 mil. Kč. Manažer MAS navrhuje tuto alokaci navýšit na 10 mil. Kč, čímž by byla umož-
něna podpořena více projektů, což je ale zároveň celá alokace určená na tyto aktivity. Zbývající alokaci 
5 mil. Kč musíme nechat rezervovanou pro případnou další výzvu na přestupní terminály, až v případě 
nezájmu o tuto aktivitu by bylo možné ji v dalším roce přesunout na bezpečnost dopravy a cyklodopravu.  
 

U3: VP SCHVALUJE navýšení alokace 1. Výzvy MAS v Programovém rámci IROP na 10 mil. Kč. 
 
PRO: 8 - PROTI: 0 – ZDRŽEL SE: 0 – NEHLASOVAL: 1 

 
Další termíny jednání VP jsou naplánovány na: ČT 22.3., ČT 12.4., ČT 10.5., ČT 28.6., termín Val-

ného shromáždění členů na ČT 26.3. v Plané. 

 
zapsal: Jan Dražský Florian, manažer MAS 
 

 
 
ověřila: Mgr. Edita Šajtošová, ředitelka MAS 

 


